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فرهنگ سازی مدیریت پسماند و توسعه فضای سبز نیاز امروز، ضرورت فردا
مسئولان شهرستان بختگان در نشستی که با محوریت انجمن محیط زیستی دوستداران طبیعت بختگان در مرکز سیپا بختگان برگزار شد، به بررسی
رویکردهای توجه بیشتر به محیط زیست پرداختند. این نشست با محوریت فرهنگسازی مدیریت پسماند و توسعه فضای سبز برگزار شد و با حضور
برومند شهردار آباده طشک، آسمند رئیس اداره منابع طبیعی بختگان، طباطبایی رئیس اداره حفاظت محیطزیست بختگان و جمعی از کارشناسان حوزه

محیط زیست و منابع طبیعی همراه بود.

به گزارش گروه جامعه پایگاه خبری گفتمان فارس، در این جلسه، موضوعاتی نظیر فرهنگسازی برای مدیریت مطلوب پسماند، توسعه فضای سبز در
سطح شهر و مسائل مربوط به محیط زیست مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

هدف از این نشست، ارتقاء آگاهی عمومی و بهبود وضعیت محیط زیست در منطقه بود.

حسن طباطبایی رئیس اداره حفاظت محیطزیست بختگان در ادامه این نشست با تأکید بر اهمیت حفاظت از محیط زیست، بیان کرد: "محیط زیست
نه تنها بخشی از زندگی ماست، بلکه به نوعی هویت و فرهنگ ما را شکل میدهد. ما باید به این نکته توجه کنیم که هر اقدام کوچک ما میتواند
تأثیرات بزرگی بر روی طبیعت و جامعه داشته باشد." او همچنین به لزوم همکاری بین نهادهای دولتی و غیر دولتی اشاره کرد و افزود: "فقط با همکاری

و همیاری میتوانیم به اهداف خود در زمینه حفظ محیط زیست دست یابیم."

وی در ادامه به ضرورت فرهنگسازی در زمینه مدیریت پسماند پرداخت و گفت: "آموزش و آگاهیبخشی به مردم در خصوص نحوه صحیح تفکیک و
مدیریت زبالهها از اهمیت ویژهای برخوردار است. اگر مردم بدانند که هر کدام از آنها چگونه میتوانند در کاهش تولید زباله و حفظ محیط زیست نقش

داشته باشند، قطعاً نتایج مثبتی به همراه خواهد داشت.

طباطبایی همچنین بر لزوم ایجاد زیرساختهای مناسب برای مدیریت پسماند تأکید کرد و گفت: "باید امکانات لازم برای جمعآوری و بازیافت زبالهها
فراهم شود تا شهروندان بتوانند به راحتی در این زمینه مشارکت کنند."

رییس اداره حفاظت محیط زیست بختگان با اشاره به ضرورت توسعه فضای سبز در مناطق شهری، خاطرنشان کرد: "فضای سبز نه تنها به زیبایی شهر
کمک میکند، بلکه تأثیرات مثبت زیادی بر روی سلامت روانی و جسمی شهروندان دارد."

او افزود: "با افزایش فضای سبز، میتوانیم کیفیت هوای شهر را بهبود بخشیم و محیطی سالمتر برای زندگی ایجاد کنیم.

وی از تمامی مسئولان حاضر خواست تا با جدیت بیشتری به این موضوعات پرداخته و اقدامات مؤثری در راستای حفظ محیط زیست انجام دهند.


